

卫理公会以萨迦守望者 10-16/06/2021

六月第二个星期的祷告事项

一、家庭

1. 在 MCO 期间，为着每天仍要继续外出上班的家人祷告：天父赐平安，保护身体不受感染；心灵不被恐慌打倒。
2. 在 MCO 期间，为着居家办公的家人祷告：天父加添力量，能专注和有效地完成工作。
3. 在 MCO 期间，为着失去工作或工作需要转变的祷告：天父赐信心和忍耐，等候上帝的供应，以及倚靠上帝的能力和恩典，面对生活的变奏。

二、教会

1. 在 MCO 期间，为着教会的讲台信息能够释放上帝的话语，把人的心意夺回，使人心完全归向上帝，使上帝儿女认识上帝、敬畏上帝、爱上帝祷告。
2. 在 MCO 期间，为着教会牧者、领袖和信徒们可以有从上帝而来的分辨能力来接触、选择并参与合乎真理教导的线上讲座、训练会和课程。

三、国家

1. 为着国家领导层可以同心合一地配搭，以致有统一的政策来带领国家来对抗疫情，达致零确诊的果效。
2. 为着为着砂拉越州选举的预备祷告：适合选举的时间拟定、选举委员会的预备和安排工作、合神心意的候选人。

四、世界

1. 在疫情期间，为着上帝赐智慧给世界各地的政府能够推出适当的措施来平稳国家经济来祷告。
2. 在疫情期间，为着各国百姓能学会在疫情下保护自己和别人，也不因负面情绪与环境而做出非理性，甚至破坏性行为祷告。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 10-16/06/2021

Prayer items 2nd week of June

A. Family

1. Pray for family members who still go to workplace during MCO period.

May God grant them with peace, protect them from being infected, and their hearts to be filled with peace and joy.

2. Pray for those who work from home during MCO period: May God grant them with strength, so that they are able to focus while carrying out their work effectively.

3. Pray for those who have lost their jobs and those who may need to make changes in their job during this MCO period.

May God grant them faith and patience to await in God's provision, and to trust in Gods' power and grace while facing difficult challenges in life.

B. Church

1. Pray for all the sermons and messages that are being preached during MCO period, that they are able to guide people's hearts towards God, to get to know more about God, to trust and obey, and to love God more.

2. Pray for Churches' Pastors, Leaders, brothers, and sisters during MCO period, that they have the discernment from God when it comes to picking the right online courses, seminars, trainings, that only teach the truth of God.

C. Nation

1. Pray for the leaders of our country to be able to work together during MCO period. We pray for the leaders to have unified policies that are beneficial in epidemic prevention and finally achieve 0 new cases.

2. Pray for the preparation for the upcoming Sarawak Election.

We want to pray for the most suitable time to elect, we want to pray for the election committee to be fully prepared, and we want to pray for all the candidates to have the heart of God.

D. World

1. May God grant wisdom to all the governments from all over the world to rollout suitable policies to stabilize their countries' economy during the pandemic.

2. Pray for people of the world to protect themselves and others, and that they are not to be irrational when surrounded by negative emotion.

Isakhar Pengawal Methodist 10-16/06/2021

Doa minggu kedua Jun

A. Keluarga

1. Berdoa untuk anggota keluarga yang harus keluar bekerja sepanjang tempoh PKP supaya Bapa Surgawi memberikan mereka hati yang damai tanpa panik dan melindungi mereka daripada jangkitan COVID.
2. Berdoa untuk anggota keluarga yang bekerja dari rumah sepanjang tempoh PKP supaya Bapa Surgawi menambahkan kekuatan untuk menumpukan perhatian dan menyelesaikan tugas dengan berkesan.
3. Berdoa untuk anggota keluarga yang kehilangan pekerjaan atau perlu bertukar pekerjaan sepanjang tempoh PKP supaya Bapa Surgawi memberikan iman dan kesabaran untuk menunggu bekalan Tuhan, dan bergantung kepada kuasa dan rahmat Tuhan untuk menghadapi perubahan dalam hidup.

B. Gereja

1. Berdoa untuk setiap masa khutbah supaya boleh menyampaikan firman Tuhan, mengambil kembali hati orang, mengubah hati orang supaya mereka menjadi anak Tuhan, mengenal Tuhan, takut akan Tuhan, dan mengasihi Tuhan sepanjang tempoh PKP.
2. Berdoa untuk para pastor, pemimpin dan orang Kristian supaya mempunyai kekuatan daripada Tuhan untuk menghubungi, memilih dan mengambil bahagian dalam seminar, sesi latihan dan kursus atas talian yang bersesuaian dengan kebenaran.

C. Negara

1. Berdoa untuk para pemimpin negara supaya boleh bekerjasama dan bersatu-padu mengemukakan cara-cara untuk memimpin negara memerangi wabak ini, dan mencapai sifar kes yang dikesan.
2. Berdoa untuk persediaan pilihan raya di Sarawak termasuk masa yang sesuai untuk pilihan raya, persediaan dan aturan tugas oleh suruhanjaya pilihan raya, dan calon-calon yang mengikut kehendak Allah.

D. Dunia

1. Berdoa agar Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada pemerintah di seluruh dunia untuk memperkenalkan langkah-langkah yang sesuai untuk menstabilkan ekonomi di setiap negara sepanjang tempoh wabak.
2. Berdoa agar rakyat dari seluruh dunia boleh belajar melindungi diri sendiri dan orang lain daripada wabak, dan tidak membuat tingkah laku yang tidak rasional bahkan tindakan yang merosakkan akibat emosi yang negatif dan faktor persekitaran sepanjang tempoh wabak.